
Perotti: De Rossi wielką stratą dla drużyny
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Diego Perotti udzielił wywiadu dla argentyńskiego radia La Oral Deportiva,

w którym mówił między innymi o odejściu Daniele De Rossiego. Po raz

kolejny został poruszony też temat jego przyszłości.

Twoja przyszłość?

- W wakacje trenowałem indywidualnie z trenerem personalnym. Mam jeszcze dwa

lata umowy z Romą i nie rozmawiałem jeszcze o jej odnowieniu, zobaczymy, ale

chcę wypełnić kontrakt z klubem. Czuję się dobrze w Rzymie, w klubie i w mieście.

Odejście De Rossiego?

- Odczujemy jego brak, jest liderem i dużo wnosił. Jest wielką stratą dla drużyny. Nie

wiem gdzie chce pójść, ale w Boca zaaklimatyzowałby się bez problemów. Jest

typowym graczem, który będzie tam kochany. Jeśli czuje się dobrze fizycznie może

grać w każdym klubie. Grałem z nim i Tottim, futbol był dla mnie bardzo hojny.
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